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t'/ Protokól |{r XI'I/2018

z Scsji l{ady Gminy Mictków
z dnia 04 r"vrześnia 2018 roku

Sesję otwotzyŁa Przewodnicząca Rady Gnriny Mietków . Helena Artymowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Grniny Mietków'', przywitała wszystkioh zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porzqdck obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji zdnia 16.07.20l8 r"
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany br:dzetu gminy naf078 rok'
4, Podjęcie uchwały w sprawie occily aktualrroŚci studiunr uwarunkowań i kicrr"inków

zagospodarowania przestrzennego araz miejscowyclr planów zagospodarowania
przestrzennego Gminy Mietkow

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia nriejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego ,,Stróza Północ', w gminie Mietkow częŚÓ A.

6. Podjęoie uchwały w sprawie upowaznionia Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy
Społecznej w Mietkowie do załatwianla indywidualnych spraw z zahęsu administracji
publicznej.

7. Poc1jęcie uchwały w sprawie utworzcnia oclrębrrcgo obwodu głosowania w Domu Pomocy
Społeczrrej ,,I)om nad Za|ewem'' W l}orzygnicwie w cclu przcprowadzenia wyborÓw
samorządowyoh, zarz4dzonych na dzieri 2L paidzicrlrika 2018r.

8. Wnioski i interpelacje radnyoh.
9' Sprawy róŻnę.
10. Zanrknięcie Sesji.

AD. 1. Przewodnicząca RG - l'i. Artyrrrowicz przywitała gości p. Kamilę Czmiel, pIeZeS
Stowarzyszerria EmerytóW p' .Iacka Bomcrsbaclrir rcclaktora z GazeLy Slęzariskiej' Następnie zoslał.
odczy'tany porzędek obrad sesji Rady Gminy z drria 04 wrzcśnia 2018 r' Pani przewodnicz4ca
poinformowaŁa, ze został. dodany nowy punkt ( pkt. Nr7 ) do porz4dku obrad i poprosiła o
przegłosowanie, kto jest za przyjęciem nowego porz4dku obrad.
Głosowało 13 radnyclr _ oddano 13 głosów,,za',.
Przewodnicz4ca stwierdzlŁa, Ze nowy porzędek obrad został przyjęty jedrrogłośnie"

t\d.2'Przewoclniczqca ll.ady Gnriny zarzqdziła głosowalric w sprawic przyjęcia protok.ołu z
poprzedniej sesji z dnia 16.07.2018 r.
Głosowało 13 radnyclr- oddano 13 głosór,v ',za'''
Przewodnicząca stwier dz|ła, Że protokół zo stał pr zyj ęLy j cdno gło śnie.

Ad 3.
Uchwata w sprawie ZmIany budzetu Gminy na rok 2018. Projekt uclrwały przedstawiła Regina
ozga _ Skarbnik Gminy,oznajmiła, Że zniany, jakie proponuje wprowadzić do budzetu, to jest
zwiększenie z tytułu środków, które Gmirra otrzynrała z tyttrłu rozliczenia Funduszu Sołeckiego za
20I] r. Jest to kwota 60.601I,I4 gr. i wpły'uvow zazajęote pasa drogowogo o kwotę 2'6|5.86 gr . i
zmniejszenie wpływów z ty.tułu sprzedazy nicruohomości, poniewai sprzedaliśmy 1ylko jedrr4
działkę. Dochody, które otrzyrnaliśrny z ru>z|iczcnia lruncluszu Sołcckicgo, dochody rrrajqtkowe
zaproponowata, aby je zrnniejszyó z ty1ułu sprzedazv. Dla zachowanie wskaŹnika z ty.tułu
dochodów maj4tkowych, należy dokorrać przcsunięcia między paragra|ami. Po zmniejszeniu i



zwiększeniu ogólnie budzetu zostaje on zwiększony o kwotę 3],227 zŁ.
Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosórv,,za''.

Przewodnicząca Rady Gminy p. Helena Artymowioz stwięrdziła, Że uchwała została podjęta
jednogłośnie.

Ad 4"
Uchwała w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Mietków.
Projekt uchwały przedstawiła Agnieszka Wcsołowska * Główny spccjalista ds. btrdownictwa'
Pani Przęwodntczącazapytata, czy są jakieś pytania? Nie było żadnych pytań.

Głosowało 13 radnych '- oddano 12 głosow ,,za,,, jedna osoba się wstrzymała się' Przy jednym
głosie wstrzymującym się, Pani Przęwodniczqca stwierdziła, ze uchwałazostałapodjęta.

Ad 5.
Uchwata w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ,,Stróza
Północ'' w gminie Mietków częśc A'

_ Projekt uchwały przedstawiła Agnieszka Wesołowska _ Główny specjalista ds.
budownictwa. Podczas odozytywania uclrwały' Pani przewodnicząca ptzerw,ał'a,
stwięrdziwszy, za zgodąpozostałych raclnyolr, ze uclrwała nie będzie odczytywana w całości
i poprosiła o odczytanie przepisów końcorł,yclr.

Głosowało 13 radnych _ oddano 1 1 głosów ,,Za,, , dwie osoby się wstrzymały się,
Przewodnicz4ca stwierdz1ła, ze uchv,lał'azos|ała podjęta większością głosów.

Ad 6.
Uchwata w sprawie upowaznienia Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w
Mietkowie do zał,atwiania indywidualnych Spraw z zakrcsu administracji publicznej.
Projekt uchwały odczytaŁ Irenęusz Słoma - sckretarz Gminy Mietków
Głosowało 13 radnych - oddano 13 głosów ',za''.
Przewodni cząca stwier dziŁa, ze uchwała zo st:ała p o dj ęta j cdno gło śni e.

Ad .7 .
Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Domu Pomocy Społecznej ,,Dom
nad Zalewem'' w Borzygniewie w celu przeprorł'adzenia wyborów samorządowych, zarz4dzonych
na dzięn2l paŹdziemika 2018 r.
Projekt uchwały odczyt:at'Adam Kozarowicz - Wojt Gmirry Mietkow
Głosowało 13 radnych_oddano 13 głosóW,,za''.
Stwierdziła, ze uchwał a została podj ęta j edno gło Ś nie.

Ad 8. Wnioski i interpelacje radnych

Paweł Wacławek * Przewodniczqcy I(omisji l{ewizyjnej poinformował, Żę w związku
pismem, które Gmina pisała do Starostwa, odnośnie podniesionego przejścia dla pieszyoh zapytaŁ,
czy tozmawiał Pan na ten tęmat z p. Dyrektorem Wyclziałr"r Drog , czy Z kimś zę Stafostwa.

Pan Wójt odpowiedział, ie nie ma takiclr infornracji. Poinformował teŻ, Że nię ma pełnych
informacji w tych kwestiach. Próbowat Się tam dodzwoniÓ, lecz nie oddzwaniano do niego, nie ma
kontaktu. Nie mniej jednak niektóre Ztemal"ow zawartych w tym piśmie zostało zt'oŻone, dotyczyto
wielu miejsc w Gminie i wielu dziaŁan. Pewne elementy są juz realizowane, pomalowanie linii na
drogach, spodziewamy się malowania przejścia dla pieszych. Jeśli tylko uzyska informację zwrotną,
radni zostaną poinformowani.
. E|ibięta Modrzejewska _ Radna Wsi Maniow - zapytała, kiedy zostaną dokonanę poprawki na



chodniku? Przy niektóryclr poscsjaclr clrodniki z<lsLały już' podniesione.
Pań Wójt stwierdził, zebędzl'e to wykonywane siłami rejonu. S4 dwa kierunki, lękkie podrriesienie
na podjazdach lub teŻ przebldowa chodnika, aby jego kształt stawiał opór wodzie. Będzie to
wykonywaÓ Zarzqd Dróg w Mirosławicach.

- Anna Brańka- Radna Wsi Domattce. zapytała o utwardzenie dróg polnych wę wsi Domanice.
Poinformowała, Że przydaŁyby się' tam naprawy. Zaproponował'a przywiezienie kruszywa na
utwardzenie z sęsiedniej wsi Gola Swidnicka. WÓjt zaproponował wizję na tych drogach w celu
oszacowania, w celu stwięrdzenia zakupu kruszywa' Pani l{adna dokładnie określiła miejsce, a Pan
Wójt stwietdził, iŻ to jest w tynr miejscu, gdzie naprawy juz kicdyś się odbywały. Sprawdzi to
osobiście.

. Pan Janusz Alber1 - Radny Wsi Proszkowice - takŻe poruszył temat utwardzania dróg. Chodzi o
drogę mtędzy Maniowem a Proszkowicami. Pan Wojt stwierdził, iz ta droga takŻe byŁa juŻ
utwatdzana. ale pewnie tłuczęń się juz wbił' Pan Wójt postanowił objcolrać tcreny Domanio i
Proszkowic i określiÓ zasięg napraw.

- Pan Ryszatd Łqcz _ Radny Maniowa Wiclkicgo zgłosił opadaj4o4 ziemę przed Kościołem w
Maniowie Wielkim. Pomimo kilku napraw dalej problern powstaje. Pan Wójt stwierdził, ze w
trakcie rcaltzacjt kanalizacji ź|e zostało wykonane Zagęszczenie gruntu warstwami. Naprawy były
wykonywane i zę względu na fakt, iŻ naprawa całego tego odcinka była by ogromną inwestycją,
naprawy będą wykonywane do ust4pienia problemu.

- Pan Janusz Alber"t _ Radrry Wsi Proszkowice poinfornrował., tŻ takt sarrr problem powstaje w
Proszkowicach na ul. Bocznej przy posesjt nt J. Pan Wójt poinformował, iz podjedzię t zobaczy
problem.

Ad .9 .
Sorawv róŻne

Głos zabrał' P' Wójt dziękuj4c wszystkim zaangaŻowanym za doŻynki, które odbyły się w tym
roku. Podziękował za poświęcony cZaS w jego rcaItzacji i za przeptękne stoiska. Pan Wójt nie
będzie wszystkich wymieniać, bo najgorzej jest kogoś pominąć.

P. Walkiewicz Sołtys wsi Ujów zapytaŁa, czy w DPS odbędzie się tam głosowanie w najblizszych
wyborach tylko mieszkancy DPS. Pan Wojt odpowiedział, ze tylko mieszkańcy DPS. Mogą brai
udziat w głosowaniu do sejmiku samorzqdowego oIaZ poprzez wpisanie się do rejestru wyborców
do rady gminy i na wójta. Wszystko zostało wyjaŚnione ptzez komisarza wyborczego.
Pan sekrętarz poinformował, iż ustawodawca daje prawo do tworzenia dodatkowych obwodów dla
takich inst1.tucji zamkniętych typu szpitale, więzienia czy DPS' gdzie ludzie majq utrudnioną
możliwośÓ poruszania się.

Głos zabrała p. Kałamatz Marzena sołtys wsi Wawrzcnczyae informując, iŻ nie zapewniono na
stoiskach prądu. Miał byó od rana a mięli dopicro od 15.00? Pani przewodntcząca zapfiała, czy
problem był zgtaszany Dyrektorowi GoK? Pan Wojt poinformował, izbył na boisku o 11.00 czy o
12.00 i nikt nie zgłasz:ał mu takiego problcmu. Parr Wójt to wyjaŚni, ale pozostałe stoiska nie miały
takiego problcrnu.

P' Mirosław Dziedzic sołtys wsi Stróża poinformował, iŻ p|ac wokół Kościoła jest rozjeŻdzony 'i
jeŻdią ludzie ptZęZ park i aby zrobic tam potzqdek. Pan Wójt poinformował o okresowych
ptzeglądach wałów przeoiwpowodziowyclr i nie jest we władztwie Wód Polskich i sprawdzi tego
|aktu przyczynę.



Act 10.
Helena Ańymowicz - Przewoclniczqca I{ady Grrriny, w zwięzku z Wozerpanicnr tcmatów,
zamknęła Sesję słowami ,,Zanrykam Sesję l{ady Gminy Micti<ów''.

Protokołowała:
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